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Město Kyjov 

Komise životního prostředí 

Zápis z jednání č. 1/2024 

 

Datum konání: 11. 1. 2024 

Místo konání: Malá zasedací místnost MÚ Kyjov    

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté: Ing. Petr Pokorák – vedoucí OŽPÚP, MÚ Kyjov 

 Ing. František Svoboda – vedoucí střediska zeleň, TS Kyjov 

Mgr. Jan Běťák, Ph.D. – výzkumný pracovník, VUKOZ, odbor           

ekologie lesa 

 Ekotým – SŠ Polytechnická Kyjov 

  

Zapisovatel: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřovatel:  Bc. Šárka Krakovská 

Čas jednání:  16:00 – 18:30  

 

Program jednání: 

1. Prezentace ekotýmu SŠ Polytechnické Kyjov 

2. Ukončení pachtovních smluv a návrhy dalšího využití pozemků  

3. LHP – návrhy k zapracování 

4. Re-use centrum – shrnutí, novinky 

5. Adaptační opatření 

6. Kácení dřevin 

7. Různé 

 

 

Průběh jednání: 

 

 

1. Prezentace ekotýmu SŠ Polytechnické Kyjov  

 

Zástupkyně ekotýmu SŠ Polytechnické Kyjov seznámily komisi se svými podněty a návrhy, 

viz příloha č. 2.  K uvedeným podnětům a návrhům proběhla diskuse, byla zmíněna případná 

spolupráce mezi ekotýmy na jednotlivých školách, spolupráce s ČSOP Kyjov a technickými 

službami.    
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2. Ukončení pachtovních smluv a návrhy dalšího využití pozemků  

Na podnět Mgr. Lungové komise projednala další využití některých pozemků ve vlastnictví 

města, u kterých budou na podzim 2024 ukončeny pachtovní smlouvy. Další využití 

vytypovaných pozemků by mělo spočívat v obnově polních cest a výsadbě travních pásů, 

popř. k výsadbě křovin a stromů. Bylo dohodnuto, že předložené návrhy na využití pozemků 

budou projednány s Ing. Lattenbergem, a to jak z hlediska vhodnosti navržených opatření, tak 

z hlediska případných dotačních možností k realizaci navržených opatření. Po tomto 

projednání bude komisí doporučena radě města realizace navržených opatření.       

 

 

3. LHP – návrhy k zapracování  

 

V úvodu tohoto bodu jednání byla provedena p. Mgr. Běťákem prezentace k lesům ve 

vlastnictví města Kyjova. Komise následně diskutovala o možnostech vyčlenění některých 

částí lesa jako lesů zvláštního určení v rámci tvorby nového LHP, přičemž k takovému 

vyčlenění  je vhodná lokalita Bradlo. Další návrhy budou projednány na příštím jednání 

komise - RNDr. Ambrozek přislíbil projednání této problematiky s lesním hospodářem Ing. 

Kvapilem. Na jednání komise v měsíci březnu by mohli být přizváni zástupci zhotovitele 

nového LHP k projednání návrhů.   

Mgr. Běťák zmínil i lokalitu lesa na Lenivé hoře, která přejde z důvodu nejasného vlastnictví 

(singulár) na stát, potažmo na Lesy ČR. Jedná se o lokalitu, kde by bylo vhodné taktéž les 

vyčlenit jako les zvláštního určení a učinit k tomu patřičné kroky.   

   

 

4. Re-use centrum – shrnutí, novinky   

 

Ing. Kudláč informoval komisi o provedeném průzkumu na některých již funkčních centrech. 

Z poznatků vyplynulo, že pro obsluhu by časová náročnost nebyla nijak veliká (cca 20 min. 

denně). Proto  navrhuje zavedení zkušebního provozu re-use centra v podobě stavební buňky 

umístěné u vjezdu sběrného dvora s omezeným sortimentem. Provoz by zajišťovali 

zaměstnanci EKORU obsluhující sběrný dvůr. Po vyhodnocení zkušebního provozu 

rozhodnout o dalším postupu. K seznámení s provozem re-use centra byla navržena exkurze, 

např. do Tišnova.   

 

 

5. Adaptační opatření  

 

Viz bod 2., další návrhy na adaptační opatření budou projednány na příštím jednání komise. 

 

 

6. Kácení dřevin   

 

Ing. Blažek seznámil komisi s podněty ke kácení dřevin: 



 
 

3 
 

 Boršov – náletové dřeviny u hřiště, 

 ul. Jiráskova – 3x višeň, 

 lokalita Polámané (areál oddílu cyklotrialu) – bříza, ořešák 

 ul. Urbanova – 2x javor. 

Komise nemá námitky ke kácení. 

 

 

7. Různé 

 

Mgr. Veverková 

Podala informace o dalším vývoji problematiky těžby dřeva ve Ždánickém lese. 

 

Ing. Berka 

Informoval o termínu jednání pracovní skupiny k revitalizaci Kyjovky – 8.2.2024 od 9.00 

hod. 

 

PaedDr. Navrátil 

Problematika nedostatečného hrabání listí – diskutováno se zástupcem TS. 

 

Ing. Kudláč 

K otázce financování studie proveditelnosti revitalizace Kyjovky uvedl možnost rozdělit 

zadání zpracování studie do etap (inravilán, extravilán). 

 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: ------ 

 

Úkoly pro členy komise: --------   

 

 

Termín dalšího jednání:   

15. 2. 2024 v 15:30 hod. – jednání bude zahájeno obchůzkou (Sídliště Zahradní) 

 

  

Zapsal: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřila: Bc. Šárka Krakovská 

 

 

 

Přílohy: 

1. Prezenční listina 

2. Podněty a návrhy ekotýmu SŠ Polytechnické Kyjov 


